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ZAPISNIK 

s 13. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Donji Kraljevec, održane u petak 28. listopada 

2022., s početkom u 6:45 sati. 

Poziv na sjednicu, Zapisnik s 12. sjednice Školskog odbora i materijali bili su dostavljeni 

članicama Školskog odbora i ravnateljici Škole.  

Na sjednici Školskog odbora bile su prisutne: Ivana Kramar, Ana Knez, Anita Purić i Dunja 

Novak. 

Utvrdio se kvorum i dnevni red 13. sjednice Školskog odbora je prihvaćen jednoglasno s (4) 

četiri glasa za.  

DNEVNI RED: 

1. Usvajanje zapisnika s 12. elektroničke sjednice Školskog odbora Osnovne škole Donji 

Kraljevec  

2. Traženje suglasnosti za zapošljavanje učitelja/ice u produženom boravku 

3. Traženje suglasnosti za zapošljavanje učitelja/ice povijesti 

4. Financijski plan za 2022. i 2023. i projekcija za 2024. i 2025. te izvršenje financijskog 

plana za 2021. 

5. Ostala pitanja i prijedlozi 



 

Ad.1) 

Predsjednica Školskog odbora pozdravila je sve prisutne i dala na usvajanje Zapisnik s 12. 

elektroničke sjednice Školskog odbora Osnovne škole Donji Kraljevec. Zapisnik je  

jednoglasno prihvaćen sa četiri (4) glasa za.  

Ad.2) 

Ravnateljica škole Sandra Vlahek prisutne je članove pozdravila te je članove upoznala s 

rezultatima testiranja kandidata koji su se javili na raspisane natječaje za radna mjesta 

učiteljice razredne nastave u produženom boravku i učiteljice povijesti.  

Ravnateljica škole predlaže najbolje vrednovanu kandidatkinju od strane Povjerenstva za 

vrednovanje kandidata, a koja udovoljava uvjetima natječaja, Petru Prgomet, za zapošljavanje 

na puno određeno radno vrijeme najdulje do 31. kolovoza 2022.  

Članovi Školskog odbora tražili su rezultate testiranja na uvid. 

Predsjednica Školskog odbora Ivana Kramar javlja se za riječ te upoznaje članove s 

odredbama članka Pravilnika za zapošljavanje koji se odnosi na tekst natječaja. Predsjednica 

ukazuje na razlike u odnosu na Pravilnik, a primjećuje i upozorava da je došlo i do pogreške 

kod bodovanja kandidata. Predlaže da se prilikom raspisivanja natječaja obrati pozornost na 

odredbe Pravilnika kako bi se izbjegle moguće žalbe kandidata ili poništenje natječaja.  

Ravnateljica škole primila je na znanje prijedloge te predlaže kandidatkinju Petru Prgomet za 

zapošljavanje na radno mjesto učiteljice razredne nastave u produženom boravku dodatno 

obrazloživši da je u početku bilo pritužbi na rad, no da je kandidatkinja koja je posao dobila 

do 60 dana, poradila na propustima i da se vidi napredak u radu. Ravnateljica dodaje da je 

kandidatkinja položila stručni ispit što ostali kandidati nisu i ističe da iako to nije uvjet za 

zapošljavanje želi članovima dati do znanja da je kandidatkinja ispit položila.  

Prijedlog prihvaća članica Anita Purić, članica Ana Knez i predsjednica Ivana Kramar dok 

članica Dunja Novak predlaže da se natječaj poništi te da se raspiše novi natječaj prema 

Pravilniku. U kratkoj raspravi ravnateljica govori da se na ponovljeni natječaj možda neće 

javiti nitko. 

Jednoglasno se, sa četiri (4) glasa za, na radno mjesto učiteljice razredne nastave u 

produženom boravku prihvaća Petra Prgomet koju je predložila ravnateljica.  



Ad.3)  

S obzirom da se o istim nenamjernim odstupanjima u odnosu na Pravilnik radilo i u tekstu 

natječaja za učiteljicu povijesti, Školski odbor jednoglasno, sa četiri (4) glasa za, na radno 

mjesto učiteljice povijesti na nepuno određeno radno vrijeme prihvaća Elenu Darabuš koju 

predlaže ravnateljica.  

Ad.4)  

Računovotkinja škole Blaženka Hegeduš predstavlja Financijski plan za 2022. i 2023. i 

projekcije za 2024. i 2025. te izvršenje financijskog plana za 2021. Obavještava članove da su 

financijski planovi za 2021. ostvareni te da su projekcije za 2022. i 2023. odrađene. 

Financijske projekcije za 2024. i 2025. očekivano će biti 4-5% više. Računovotkinja Hegeduš 

također nas obavještava o pretvaranju financijskih izvješća iz kuna u eure.  

Ad. 5) 

Pod ostala pitanja i prijedlozi ravnateljica upoznaje članove s problemom oko najma dvorane 

KK Donji Kraljevec koji smatra da je najam previsok. Predsjednica Školskog odbora podsjeća 

da o cijeni najma dvorane odlučuje Međimurska županija te da se KK Donji Kraljevec obrati 

osnivaču.  

Sjednica je završila u 7.40 

 

Zapisničar 

Dunja Novak 

 Predsjednica Školsko odbora:  

Ivana Kramar 

 


